



Referat fra møte 17. oktober 2017

Fysisk Fagutvalg

Medlemmer

Didrick, Eline, Halvard, Jonas, Torbjørn, Ivar, Ylva, Astrid, Jan Egil, Fredrik, Magnus, Eric, Johannes, Oskar, Joachim

- **Møtt:** Didrick, Eline, Halvard, Jonas, Torbjørn, Ivar, Ylva, Astrid, Jan Egil, Fredrik, Magnus, Eric, Johannes, Oskar
- **Ikke møtt:** Joachim
- **Meldt frafall:** Joachim

1 GAD (Godkjenning av dagsorden)

- Godkjent

2 GAR (Godkjenning av referat)

- Godkjent, med lite forbehold om en feil i en sak.

3 Post / epost

3.1 Gruppetimer i Origo (Spørsmål fra Arnt Inge Vistnes(AIV)):

- Uklart om studenter flytter sitt normale arbeidssted pga gruppetimer i Origo.
- Prosentandel studenter som har sitt normale arbeidssted i Origo vanskelig å anslå. Førsteklassingene har inntrykk av at mange reiser hjem/sitter på VB.

- Ikke utelukkende uproblematisk å legge mer og mer undervisning til VB. Origo bør ikke brukes for mye til lukkede arrangementer, og da særlig ikke i studentenes arbeidstider. Viktig med forutsigbarhet ang tilbudet for å fremme merbruk.
- Kan være problematisk med tanke på støy og luft dersom altfor det blir veldig fullt.
- Generelt en stemning om at det ikke er et stort problem med undervisning i Origo.

3.2 Hjelp til masterpresentasjoner

Trengs hjelp til opplegg masterpresentasjoner i Origo 25.10:

- Rigging (14:30/14:45), 3-4 stk - Fredrik, Jonas
- Nedrigging (Når arrangementet er ferdig), 3-4 stk. - Halvard, Torbjørn, Ivar, Astrid
- Pizzamottaker, 1 person - Ylva
- 1 person til å passe på utstyret mens orientering holdes i Storefy - Eline
-

4 Møte

4.1 FULF-møte (10. oktober)

1. Hva skal man gjøre med bøker fra skapklipping?
Forslag: Fyll opp bokhyllene i Store Fysiske Lesesal (SFL). Hyggeligere, og demper gjenklang i rommet. Eline sender AIV en mail og hører hva planene for SFL er.
2. Vipps for leie bokskap?
Ønskes et bedre system til neste semester. Jan Egil er på saken, med hjelp fra Didrick.
3. Åpne for muligheter for lesesalsplass og pauserom for bachelorstudenter på fysikk
Grunnen til at en ikke har fått endret SFL er at det har blitt brukt som eksamenslokale, og har dermed ganske strenge krav på utforming.
4. Fysikkfrokost (ala matematikkfrokost)
 - Matematikk har matematikkfrokost et par ganger i semesteret. Er dette noe vi kan tenke oss å satse på?

- Eventuelt invitere en foreleser til å snakke om noe hen er interessert i.
 - Diskuteres igjen neste møte.
5. Evaluering av fag

Nettskjema på IFI muliggjør samling av data - Didrick har tatt det opp med AIV, og følger opp videre.
 6. Hvordan rekruttere flere folk til FFU?

Faglig quiz i fadderuka, kan kanskje kombineres med spillkveld?

 - Støttes.

Internrekruttering

 - De andre fagutvalgene er gode på dette.

Snapchat

 - Går i alle fall an å prøve ut. Astrid oppretter konto, og så lages det en rulleringsliste. Kan opte ut dersom en ikke vil.
 - Være mer aktive på Facebooksiden. Oppdatere om ting som skjer, og som vi gjør eller har gjort.
 7. Hvordan skape flyt i informasjon i FU mellom semestre?
 - Mulig med ordning hvor nestleder blir leder året etter?
 - IFI, kjemi, geofag har denne ordningen, der en som har vært nestleder får en fortrinnsrett som leder.
 - Kan være udemokratisk dersom en uskikket person blir valgt som nestleder.
 - Viktigere å sikre at leder har vært med i fagutvalget før.
 - Hvordan sikre god kontinuitet
 - Skal det være et krav at alle i et nytt FFU skal snakke med den som var i samme posisjon forrige semester?
 - Vedtatt at vervbeskrivelsene oppdateres ved utgang av gammelt FFU.

4.2 Møte mellom MNSU og fakultetet (12. oktober)

1. En semesterstart nummer to, i andre semester. Opplegg som ligner på fadderuke, men gjerne mer fakultetstyrt.
 - Opprettes en arbeidskomitee, de trenger en student fra matnat som skal være med på å utforme arrangementene.
 - Ikke bestemt hvilken uke det blir.
 - CA et møte i måneden, usikkert om det er møtehonorar.
 - Folk kan melde seg.
2. Studentbarometeret
 - Skjer i tredje semester for bachelor og masterstudenter, fakultetet vil

gjærne ha flere studenter med p  unders kelsene.

- Snakk om pengepremier til studieretningen med flest svar. Naturlig at vi er med og promoterer (f eks gjennom facebook)

3. Mulig   f  programstudierett inndratt - Problematisk at det ikke er god nok info om dette.

- Snakk om samtale dersom fare for inndragelse

4. Livsvitenskapsbygget

- Kommer til   bli endringer og plass her nede n r folk flyttes opp - Det er lenge til.

4.3 MNSU-m te (16.oktober)

Tas p  eventuelt

5  konomi

5.1 Oppdatering fra Torbj rn

- 13711,- p  konto, gjelder helt til februar.

- Henvisning til   bruke hodet ang mat til hyttetur

- Uklart hvilke utgifter vi har fremover mot februar.

- Kommer tydeligere revidert budsjett til senere m te.

6 Arrangementer

6.1 Felttur 28.-29. oktober

- M  finne gruppel rere og k kkehjelper, minimum 3 av hver.
 - Har to gruppel rere, Magnus og August. Torbj rn melder seg
 - Fint dersom en f r en til.
 - 4 betalte p meldinger, 8-9 p  nettskjema.
 - Ble bl stet p  mandag, men det var en litt glissen forelesning.

- Skal bl stes mer.
 - Har ogs  v rt lagt ut p  fb.
 - Internrekruttering skal anvendes.

- Kjøkkenhjelp:
en til, så er det muligens nok
- Trenger noen som kan hjelpe til med innkjøp av mat til hytteturen
 - fredagen dagen før, på ettermiddagen.
 - finnes en hytteturkomitee som skal anvendes.

6.2 Eksamensverksted med Menageriet

- Hvilke fag har vi bestemt oss for at vi vil ha eksamensverksted i?
 - Elmag, termo, kvantemek og kanskje et førsteklassefag.

6.3 Fysikk i Origo

- Dato 1. November med Alex Reed, partikkelfysikk.
- Forutsatt at vi får Origo.
- Arrangement bør opp snarest etter det er bekreftet.
 - Innhold: Beskrivelse av foredraget, tid, sted, inspirerende ord, forsidebilde (plakatbilde).
 - Kan bruke forrige fysikk i origo som mal.
 - Opprett på vegne av FFU på FB.
- Trengs bløsting, gjerne samme uke eller uken før.
- Astrid fikser plakater, det finnes en mal hos fysfor. FFU-logoen må inkluderes.
- trengs to til handling, to til opprigg og to til nedrigg.
 - Opp- og nedrigg: Eric, Jonas, ++ de som er der/fysfor
 - Handling: Ylva, Halvard.

6.4 Blesting av hyttetur og MAKE-dagene

- Vaffelstand i pausen mellom forelesningene i FYS1120, 16.10 eller 18.10
- Bør blestes i forelesning før vaffelstand, samt blesting av MAKE-dagene i forelesning for hhv. 1. og 3.-års studenter
- Ikke fruktbart med medlem fra FFU i MAKE-komitee

7 Knask

Halvard tok ikke med. Ikke godkjent. Tar det neste gang.

8 Evt

8.1 Emneevalueringer

- Kommer til å legges ut emneevalueringinfo på driven, to på hvert emne. - Dersom dato ikke passer kan en bytte. To ekstra personer som ikke er meldt opp. Har blitt mikset nye og gamle. - Er mulighet for å evaluere et til emne - To av fagene har muntlig eksamen, så eksamensdato er ikke satt ennå. - En tar kontakt med foreleser når det nærmer seg litt, foreleser fikser folk som er med og arrangerer.

8.2 Forslag til ny ordning for tilbakemelding fra medlemmer til leder om hva som er gjort siden forrige møte

- Ønsker at det i løpet av helgen (senest søndag) før møte skal bli sendt inn status på arbeidet til medlemmene. - med utgangspunkt i forrige referat. - Skal også sendes om en ikke har gjort noe.

8.3 Innføring av Slack som kommunikasjonskanal ved siden av e-post?

- Som et alternativ til slack. - Blir mer en platform som ikke er like uoversiktlig som mail og facebook. - Kan legge inn innstillinger for varsler. - Brukes i MNSU, og kan tenkes her.

8.4 Sosial kveld med FFU

- For hyggelig samvær. Noe vi kunne tenke oss å gjøre? - Tas opp igjen neste møte.

8.5 Fagutvalsarr

- for alle Fagutvalg, 3 nov.
- Kommer mail om det, didrick er ansvarlig.